
Interpelácia č. 37/2014   
 

6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

Haburová: 

V akom stave je ubytovňa mestská, jej využívanie, či je využívaná tak, ako sme kedysi 

schválili.  

 

Ing. Kolesár: 

Mestská ubytovňa  na Dopravnej ulici pracuje v režime, v akom to bolo dohodnuté. Od 1. 

januára 2014 v jednej časti je inštitúcia, ak to tak môžem nazvať - mestský útulok, to je 

zariadenie s podporou KSK, s dotáciou z KSK, je tam 15 miest. K dnešnému dňu sú všetky 

miesta obsadené, čiže všetkých 15 miest je využitých a poberáme na každé jedno miesto 

dotáciu 120 € na osobu, táto časť je úplne obsadená. V druhej časti, hovoríme stále o tom 1. 

poschodí, ktoré je zatiaľ využité. V druhej časti sa nachádza Mestská sociálna ubytovňa, to 

znamená ubytovňa, ktorá slúži na ubytovanie sociálnych prípadov, ktorí však nespĺňajú 

podmienky na to, aby mohli byť zaradení do útulku, resp. vzhľadom na obsadenosť útulku už 

ani nie je možné fyzicky zaradiť a v tejto chvíli tam máme ubytovaných 7 osôb. Takže v časti 

Mestská sociálna ubytovňa je takisto 15 miest a využitých z toho je 7. Podľa toho, aké bude 

vyhodnotenie prevádzky v časti útulok, tak zvažujeme, žeby od 1. januára 2015 sme požiadali 

o viacej miest v útulku. Ak by občania ktorých prípady sú také, že by spĺňali podmienky na 

útulok, na ubytovanie v útulku, ak by ich bol dostatok, tak by sme požiadali o zvýšenie 

kapacity v útulku, pretože je to pre nás výhodnejšie, na tých ľudí poberáme dotáciu. De facto 

kritéria na ubytovanie v ubytovni, či v časti mestský útulok alebo mestská sociálna ubytovňa 

sa nelíšia. Rozlíšené sú tieto ubytovania len tým, že buď máme miesto v útulku alebo nie. 

Máme myslím aj niekoľko prípadov v mestskej sociálnej ubytovni, ktoré by sme do útulku 

dať nevedeli, to som už spomenul. Dokonca sú využité aj izby, ktoré nie sú zariadené, pretože 

30 izieb je zariadených, vybavených nábytkom ale mali sme aj požiadavku na ubytovanie 

v nezariadených izbách, keď si ubytovaní priniesli svoj nábytok. Toto zariadenie po 9 

mesiacoch fungovania môžeme skonštatovať, že plní svoj účel a nestáva sa nám už, žeby 

krízový stav, ktorý naozaj je objektívny a nespôsobený tým konkrétnym občanom, sme 

nevedeli okamžite vyriešiť.  

 

Haburová: 

Môžem sa ešte opýtať? Ešte ma zaujíma, že či sú využité tie spoločenské priestory, pretože 

mal tam byť zriadený aj klub dôchodcov tzv., čiže denné centrum, či aj toto je v prevádzke.  

 

Ing. Kolesár: 

No, odlíšil by som zariadenie denného centra od tzv. spoločenských priestorov. Denné 

centrum je vybavené nábytkom, zariadením, je pripravené. Dokončujú sa ešte stoly do tzv. 

spoločenskej miestnosti a keď toto bude ukončené, čo bude do konca septembra, tak už aj 

fungovanie denného centra sa rozbehne a vlastne bude v mestskej ubytovni aj priestor v tej 

tzv. spoločenskej sále alebo spoločenskej miestnosti aj na zhromaždenie okolo 50 osôb, ktoré 

budú chcieť využiť tento priestor na  nejaké, či schôdzu alebo zasadnutie a nemusia to byť 

práve len ľudia z mestskej ubytovne tam ubytovní, alebo len ľudia z denného centra. Čiže 

bude to v tejto časti multifunkčná budova. 
 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 


